

Announcement – Analysis of CLSA Data Funding Opportunity

Launch Date: June 21, 2018

Anticipated Deadline: August 14, 2018

CIHR has re-launched a funding opportunity aimed at catalyzing and supporting research efforts of Canadian researchers to use available data from the [Canadian Longitudinal Study on Aging \(CLSA\)](#). The objective of this funding opportunity is to catalyze and support research efforts of Canadian researchers to use the available CLSA data. This will lead to a better understanding on how individually and in combination the biological, medical, psychological, social, lifestyle and/or economic aspects of people's lives have an impact in both maintaining health and in the development of disease and disability as people age.

The funding opportunity is available on [ResearchNet](#)

Annonce de la possibilité de financement Analyse des données de l'ÉLCV

Date de lancement : 21 juin 2018

Date limite prévue : 14 août 2018

Les IRSC ont lancé de nouveau une possibilité de financement visant à encourager et à soutenir les efforts des chercheurs canadiens pour favoriser l'utilisation des données disponibles de [l'Étude longitudinale canadienne sur le vieillissement \(ÉLCV\)](#). Cette initiative permettra ainsi de mieux comprendre comment (individuellement et en combinaison) les aspects biologiques, médicaux, psychologiques, sociaux et économiques de la vie des gens, ainsi que leurs habitudes de vie influencent le maintien d'une bonne santé ou le développement de maladies ou d'incapacités durant le vieillissement.

La possibilité de financement est accessible dans [RechercheNet](#).